



WONG, MING SUM (SAM)

Hongkong

PRACTICE AREAS

- Cross-border arbitration and dispute resolution
- Litigation
- Legal risk management
- Dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Wong has a broad practice in complex civil and commercial disputes, including court litigation and international arbitration proceedings.

Mr. Wong has extensive experience acting in arbitrations under major institutional rules, including HKIAC, ICC, SIAC and UNCITRAL Rules, involving various jurisdictions such as Hong Kong, Korea, Malaysia, PRC China, Singapore, Taiwan and the United States. He has also represented listed companies, multinational corporations, PRC state-owned enterprises, shareholders and individuals in cases involving shareholders disputes, cross-border and complex commercial disputes, as well as insolvency proceedings. Mr. Wong is a Fellow of the Chartered Institute of Arbitrators.

Mr. Wong obtained a Bachelor of Laws degree with First Class Honours from the University of Hong Kong and ranked second in class. He also holds a Master of Law degree from the University of Cambridge with distinction in corporate insolvency law. He is dual-qualified in both Hong Kong and England & Wales.

Prior to joining Han Kun Law Offices LLP, Mr. Wong trained at a top tier US firm and worked in another top tier US firm focusing on dispute resolution.

EDUCATION

University of Cambridge, LLM, Distinction in Corporate Insolvency Law, 2016

University of Hong Kong, PCLL, 2015

University of Hong Kong, LLB, First Class Honours (2nd in class), 2014

QUALIFICATIONS

Solicitor of the High Court of Hong Kong (2018)

Solicitor of the Senior Courts of England and Wales (2023)

Fellow of the Chartered Institute of Arbitrators (2021)

WORKING LANGUAGES
Chinese, English



黄铭琛

香港

业务领域

- 跨境仲裁与争议解决
- 诉讼
- 法律风险管理
- 争议解决

工作经历

黄铭琛律师的执业领域广泛，涉及各种复杂的民商事争议，包括法院诉讼和国际仲裁程序。

黄律师在代理根据主要机构规则进行的仲裁案件方面拥有丰富的经验，包括香港国际仲裁中心(HKSIAC)、国际商会(ICC)、新加坡国际仲裁中心(SIAC)和联合国国际贸易法委员会(UNCITRAL)的规则，涉及香港、韩国、马来西亚、中国内地、新加坡、台湾和美国等多个司法管辖区。此外，他还代表上市公司、跨国公司、中国国有企业、股东和个人处理各种股东争议、跨境和复杂的商业纠纷及破产程序等案件。黄律师是英国皇家特许仲裁员协会的资深会员。

黄律师以一级荣誉以及全级第二名的优异成绩毕业于香港大学法律系，并以在公司破产法方面的出色表现获得剑桥大学法学硕士学位。黄律师拥有香港和英格兰及威尔士的律师资格。

在加入汉坤律师事务所有限法律责任合伙之前，黄律师在一家顶级的美国律师事务所任职实习律师，并在另一家顶级的美国律师事务所任职，从事争议解决领域的相关工作。

教育背景

剑桥大学, 法律硕士, 2016

香港大学, 法律专业证书, 2015

香港大学, 法学学士, 一级荣誉（全级第二名）, 2014

执业资格

2018年, 香港事务律师

2023年, 英格兰及威尔士事务律师

2021年, 英国皇家特许仲裁员协会资深会员

工作语言

中文、英文